
 

Zápis č. 11 

ze schůze výboru ČBF, která se konala dne 6. 3. 2023  

 

Přítomni: M. Jansta, M. Matoulek, Z. Bříza, J. Kadlec, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, T. Kotrč, J. 

Welsch, P. Sušer - místopředseda DOR, P. Drobný - zástupce DOR, M. Konečný – GS  

 
11. 1. Kontrola Zápisu č. 10  
   

8.4.1. GS informoval o zprávách z ČOV, že LODM 2024 v Jižních Čechách se 
basketbalového turnaje bude účastnit pouze chlapecké složka. 
 Výbor se usnesl, že podporuje účast obou kategorií a pověřil GS jednáním. 
 9.1. Výbor pověřil GS, aby do příštího jednání sepsal draft oficiálního 
dopisu, který federace pošle na pořadatele LODM. 
 6.2. GS informoval o schůzce s předsedy volejbalu, florbalu a házené a jejich 
postoji směrem k LODM.  
 Výbor zprávu přijal a konstatoval, že je nutné vyvolat jednání s hejtmanem 
JČ kraje 
 6.3. Jednání s hejtmanem povede předseda ČBF 
  

  8.4.5. Při projednávání směrnice o členství směrem k členským příspěvkům, pověřil 
  Výbor. I. Lukše vypracováním úpravy této směrnice. 
   9.1. Úkol trvá 
   6.2. I. Lukš informoval o situaci a návrh bude předložen na příštím jednání. 
   Výbor zprávu přijal 

 6. 3. I. Lukš představil návrh směrnice  
   Výbor směrnici schválil s účinností od zveřejnění směrnice na www stránkách 

federace. 
   
  9.2. Kontrola přípravy na VH 2023 

GS informoval, že LK připraví na příští jednání Výboru seznam návrhů na změny řádů, 
které LK obdržela v termínu pro podání. 
 Výbor zprávu přijal 
 Výbor dále konstatoval, že je nutné, aby v souladu se závěry VH 2022 
dočasná Komise pro analýzu struktury oblastí a soutěží připravila na VH 2023 návrh 
na úpravu oblastí. 

   6.2. Odloženo na příští jednání 
   6.3. Výbor po obsáhlé diskuzi rozhodl, že na VH 2023 nepředloží žádný nový 

návrh na úpravu oblastí.  
 
 

   



 

  9.3. Schválení rozpisu soutěže 3x3 
   Odloženo na příští jednání 
   6.3. Výbor schválil rozpis soutěže 3x3 
 
  9.4. Hodnocení rozhodčích NBL a ŽBL  
   Odloženo na příští jednání. 
   6.3. P. Vrážel předložil hodnocení rozhodčích za první polovinu soutěží. 
   Výbor hodnocení rozhodčích schválil 
 
   9.5.2. J. Kadlec vznesl návrh na vytvoření klubové soutěže 3x3, kterou by sezóně hrála 

družstva ŽBL.  
 Výbor pověřil GS návrhem takovéto soutěže. 
 6.2. GS informoval o přípravách soutěže a nutnosti projednat na zasedání 
AŽLK. 
 Výbor zprávu přijal. 
 6.3. Z. Bříza informoval o jednání zástupců výboru a sekretariátu v rámci 
jednání ŽBL, kde byl také projednáván návrh na ženské MČR 3x3. J. Kadlec dále 
doplnil informace o zájemcích ze strany klubů ŽBL a informoval Výbor, že jednání 
směřující ke vzniku soutěže nadále probíhají. 
 Výbor zprávu přijal 
 
10.3.5. Výbor odsouhlasil kandidáty do struktur FIBA Europe pro volební VH 
v letošním roce 
 6.3. J. Welsch se vzdal kandidatury do soutěžní komise. 
 Výbor vzal tuto informaci na vědomí. Nový kandidát zatím nebyl vybrán. 
 
10.3.9. GS předložil ke schválení projekt Stř. Moravy.  
 Výbor projednávání odložil. 
 6.3. Odloženo na příští jednání 
 

11.2.  Projednání podkladů pro zprávu předsedy na VH ČBF 
   Výbor schválil okruh témat pro zprávu a rozdal úkoly pro přípravu 

podkladů. Kontrolou přípravy byl pověřen GS 
 
11.3. Projednání eventuálních úprav Řádů ČBF pro VH ČBF 
  P. Hlaváček předložil finální znění všech řádů ke schválení VH. 
   Výbor předložené znění schválil.  
 
11.4. Konečná příprava VH ČBF 2023 
   Výbor schválil pozvánku na VH 
 
11.5.  Různé 

11.5.1. M. Konečný prezentoval výboru plány a cíle basketbalu 3x3 v roce 2023 
 Výbor vzal prezentaci na vědomí 



 

11.5.2. Pan předseda otevřel téma prezentace basketbalu v pořadu Branky, body, 
vteřiny. 
Z. Bříza a T. Kotrč informovali o dohodách a smlouvách s ČT, které tuto prezentaci 
ovlivňují.  
 Výbor vzal jejich vyjádření na vědomí 
11.5.3. R. Ptáčková požádala prodloužení působení R. Tremla u RT žen do ME 2023. 
 Výbor prodloužení působení P. Tremla u RT schválil 
11.5.4. Výbor schválil prémie pro RD žen za postup na ME 2023. 
11.5.5. Výbor schválil per rollam rozhodnutí o statutu „partnerská země Izraele“ 
pro EuroBasket women 2023. 
11.5.6. M. Matoulek předložil ke schválení statut Lékařské komise. 
 Výbor předložený statut schválil 
11.5.7. Výbor zamítl žádosti o hostování z klubů v Pardubicích a Mladé Boleslavi. 
11.5.8. T. Kotrč navrhl výboru udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF 
 Výbor návrh odsouhlasil a pověřil Z. Břízu realizací 
11.5.9. P. Čeněk informoval o aktuální situaci v činnosti ČABT. 
 Výbor zprávu přijal. 
11.5.10. Výbor se na svém příštím jednání bude zabývat návrhem oslav 100 let 
basketbalu.  

 
 

 
 

Příští schůze Výboru se uskuteční 3.4. v 10:00 v kancelářích ČBF, Voctářova 5  
 
Zapsal: M. Konečný      Schválil: Výbor ČBF 


